
Protokoll fört vid medlemsmöte UBHK

Tid: 3 december 2023 kl 15:00

Plats: Zoo.se hallen

1. Fastställande av röstlängd, se bilaga.
2. Till ordförande valdes Torgny Näslund.
3. Styrelsen anmälde att Margit Håkansson är protokollförare.
4. Till justerare tillika rösträknare valdes Magnus Palmeström och Andreas

Granström.
5. Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av valda delegater och av

personer enligt §7 mom2. Endast medlemmar närvarande.
6. Medlemsmötet har blivit stadgeenligt utlyst.
7. Dagordningen fastställdes med två övriga frågor.
8. Ny arbetsgrupp för nytt klubbområde. Arbetsgruppen har uppdraget att

analysera tidigare förslag och ta fram nya förslag. Överlämningsmöte
med styrelsen planerat.

9. Susanne gick igenom hur föreningen hänger ihop från SKK-SBK-ÖND-
Styrelsen UBHK- alla VG och arbetsgrupper. Betonades särskilt vikten av
att se till helheten när det gäller ekonomin. Torgny informerade om att
”Gula huset” nu blivit en ekonomisk belastning och behöver avyttras så
snart som möjligt.

10.Planering av träningar för utomhussäsongen, förslag att byta dag för IGP
och bruksträning med skott. Mötet enas om att behålla onsdag som
träningsdag för IGP och bruks där skott kan förekomma större del av
kvällen. Bruks och IGP använder de stora planerna och får komma
överens om fördelning. Mötet enas om att tisdag ska vara kursfri dag där
det är fritt fram för spontanträning.

11.Vi behöver gemensamt dra in pengar till klubben via sponsorer och
aktiviteter, inte minst med tanke på kommande flytt. Rally-VM i februari
2024 kan ge bra intäkter till klubben, samordnande person behövs för
klubbens räkning om vi ska kunna delta. Intresseanmälan via Facebook.
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12.Övriga frågor

Årets hund – Maria Juslin har i många år samordnat men behöver nu
lämna över till annan person. Tidigare förfrågningar har inte givit
resultat. Om ingen tar på sig uppdraget kommer vi inte att kunna dela ut
utmärkelser längre.

Vår kassör slutar vid årsmötet och valberedningen har inte lyckats hitta
ny person till uppdraget. Läget är allvarligt eftersom utan kassör har vi
ingen styrelse, utan styrelse kan vi inte driva föreningen vidare, då
upphör den. Styrelsens förslag är att alla VG måste involveras i arbetet
för att lösa detta. Styrelsen föreslår att:

• Alternativ ett är att nytt försök görs att hitta person som kan ta
över uppdraget som det ser ut nu.

• Alternativ två är att uppdraget fördelas mellan två personer där
en person har ansvar för bokföring/redovisning och en annan
person tar rollen som kassör i styrelsen.

• Alternativ tre är att vi köper tjänsten bokföring/redovisning av
företag, kommer att kosta föreningen minst 100 000 SEK per år,
dessutom måste ändå rollen som kassör finnas i styrelsen.

Medlemsmötet ställer sig bakom föreslagen ordning.

Brännlandshallen – städning av övervåning fungerar bra, men ibland
mindre bra i de andra hallarna. Påminns om att efter tävling eller annat
evenemang ska ansvariga se till att hallarna städas inklusive
dammsugning av mattan. Boka en extra timma för städning, ingen extra
kostnad. Det har kommit klagomål på att i vissa fall lämnar man inte
hallen i tid vilket innebär att den som ska påbörja träning inte kan nyttja
sin tid fullt ut. Föreslås att en träningstimme är 55 minuter och att man
lämnar hallen 5 minuter innan tiden är slut. Vidare har klagomål kommit
på att vissa hundar blir stressade i burrummet och skäller oavbrutet
något som stör andra som tränar och vi vill inte ha stressade hundar, i de
fallen ska hunden förvaras i bil i stället.
Mötet ställer sig bakom samtliga förslag.
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13.Ordförande avslutar mötet och vi fortsätter med adventsmingel!
Vid protokollet

Margit Håkansson, sekr

Justeras

Torgny Näslund

Magnus Palmeström Andreas Granström
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